
Valg af dirigent og
referent

Dirigent: Ditte Mandrup
Referent: Marie Foged Stilborg
Mødet er rettidigt varslet og indkaldt

Formandens
beretning fra Kent

Igen har 2021 været et usædvanligt år for Hercules Gruppen, som også i høj
grad har været præget af Covid19, og ledergruppen har gjort et stort
arbejde for at holde arbejdet i gang, fordelt rundt om i byen, og en stor tak
skal lyde til dem.

Bestyrelsen har mest været optaget af at få hytteprojektet på skinner
gennem hele året, og det har ofte været lidt op ad bakke, ikke mindst p.g.a.
problemer mellem vores rådgivende ingeniør og vores byggefirma. Vi har
haft rigtig mange møder, som vi håbede ikke var nødvendige, det havde vi jo
”købt” en rådgiver til, men vi måtte desværre selv tage affære og få de
”stridende” parter til at mødes, og det er lykkedes. Vores juridiske rådgiver
så også lidt på sagen. En stor tak til bestyrelsen for dens opbakning og især
til min kasserer der har været mig en uvurderlig støtte i dette arbejde.

Det var en stor glæde for mig da vi endelig i februar kunne afholde
rejsegilde for vores nye hytte, og jeg syntes at der var et rigtigt pænt
fremmøde af både håndværkere, byggefirma, ingeniører Sct. Georgs
Gilderne, og ikke mindst folkevalgte og folk fra den kommunale forvaltning.
Der var indbudt ikke mindre end 27 – 30 mennesker og det afstedkom en
fornuftig pressedækning i både ugeavisen og Jyske Vestkysten.

Det var også stort da vi for første gang, senere på dagen kunne byde såvel
forældre som spejdere og ledere velkommen under eget tag og jeg tror at
der blev taget godt i mod de nye faciliteter.

Det glædede mig meget, da jeg deltog lidt på side linjen, i årets
Sæbekasseløb, som Hercules Gruppen arrangerede for Divisionen, det var et
flot arrangement og et stort tillykke skal lyde til lederne og ikke mindst vores
kørere der tog ikke mindre end 3 præmier med hjem.

Kolding Kalenderen er nu igen i støbeskeen, og jeg håber i løbet af få uger at
kunne fremlægge et nyt oplæg, der skal tage et opgør med den ”gamle”
lokalhistoriske kalender og blive en mere ”rigtig” familiekalender, der kan
skrives på, uden at gå på kompromis med de lokalhistoriske billeder og
historier, der fortsat vil pryde kalenderen. Jeg håber at der er forældre der
kunne hjælpe med at sælge de nødvendige annoncer. Materiale herom
følger snarest. (Send evtl. kalenderprøven rundt)

Jeg beklager at jeg har måtte lægge mig med Corona feber og ønsker alle et
godt møde.



Gruppelederens
beretning ved
Kirsten Risby

Gruppen er præget af mange aktive ledere men desværre med meget
få børn dels pga. Corona og den langvarig fravær af hytte/toilet
fasciliteter.
I årets løb er det dog lykkedes at holde forskellige ture og
arrangementer. her kan nævnes:
Oprykning på Lurendal
Julefrokost på Brændkjær
Gruppe sommerlejr på Houens Odde
Vi var værter ved Divisionens sæbekasseløb, som vi arrangerede på
Køreteknisk anlæg hvor vores juniorpiger vandt 3 ud af 5 kategorier
hvilket vi er meget stolte af.
Vi har holdt vores ugentlige aktiviteter kørende ved hjælp af
velvillighed fra vores naboer. Børnehaven m. fl.
Vi har en stor og lang opgave med at rekruttere nye børn
fremadrettet. Der er mange planer for fremtiden som afventer en
endelig dato for, at vi kan tage den nye hytte i brug.

Fremlæggelse og
godkendelse af
årsregnskab for 2021

Flemming Adamsen gennemgik regnskabet.
Væsentlig lavere lokaletilskud skyldes en refusion af lokaletilskud på
baggrund af lavere forbrug i 3. kvartal uden hytte.
Udgiften til leje af containere er en stor og dyr post i regnskabet,
renteudgifter samt faldende medlemstal. Tilsammen går vi ud med et
underskud.

Orientering omkring
hytten

Udendørs faciliteter bliver et nyt kapitel når hytte byggeriet er
afsluttet eller i sin endelige fase. Først når alle de ekstra opgaver med
belysning og diverse ekstra poster er afsluttet kan vi tage stilling til
bålplads, flagsstang, belægning og indhegning.

Behandling af
indkomne forslag

Ingen

Udviklingsplan
(formand)

UDVIKLINGSPLANEN UDDELES
Bestyrelsen har haft nedsat et udvalg til opdatering og ændring af
gruppens udviklingsplan for 2022 til 2024, og jeg er stolt over i dag at
kunne fremlægge resultatet af udvalgets arbejde, der har været flot
gennemarbejdet og indeholder alle de faktorer vi behøver for at
kunne levere et godt og solidt spejderarbejde. Udviklingsplanen
stopper naturligvis ikke her, det er en løbende proces og udvalget og
også forældre, ledere og bestyrelse skal naturligvis have et øje på at vi
følger de spor vi har lagt og meget gerne komme med
ændringsforslag. EN STOR TAK SKAL LYDE TIL UDVALGET FOR ET GODT
STYKKE ARBEJDE.
Stort tak til Kent for den flotte opsætning. Lederne finder fremadrettet
billeder af nuværende spejdere som sendes til Kent

Fremlæggelse og
godkendelse af budget

Gennemgang ved Flemming.
Godkendt



2022 herunder
fastsættelse af
medlemskontingent
(kasserer)

Kalenderen er en vigtig indtægtskilde og det er en forudsætning med
forældreopbakning til f.eks. annoncesalg for at nå de ønskede mål.
Udgifter i forhold til varme og el er svære at beregne pga. byggeriet
samt at varmeforbruget i ny hytte ikke er kendt.
Budgettet er sat ud fra en fortsættelse af kontingentet på 250,-
Vedtaget af forsamlingen



Valg til bestyrelsen Formand Kent gade Olesen, genvalgt
Forældre Morten Øksbro, genvalgt
Forældre Ditte Mandrup, valgt
Leder Marie Stilborg, genvalgt
Ungt medlem Caroline Risby, valgt
Suppleant forældre Camilla Hahr, valgt

IKKE PÅ VALG
Gruppeleder Kirsten Risby, fast medlem jvf vedtægten.
Forældre Allan M Petersen, på valg 2023
Leder Lene Jørgensen, på valg 2023
Leder Anne-Sofie Jørgensen, på valg 2023
Kasserer Flemming Adamsen, på valg 2023
Søkyndigt medlem Arne Rask

DDS pjecen om bestyrelsesarbejdet ønskes fremskaffet til evt
fremtidig rekruttering af forældre.

Valg af gruppens to
repræsentanter til
korpsrådet

Lene Jørgensen og Kirsten Risby

Valg af gruppens
repræsentanter til
divisionsrådet heraf en
mellem 15 og 23 år

Lene, Kirsten, Kent, Marie og Caroline.

Valg af revisor.

Eventuelt

Arthur Connie.

Tænkedag indføres som en fast mærkedag.
Familiespejd planlægges med opstart i Maj
Bestyrelsesmøder ligger bedst ved skift mellem man tirs og ons, Første
møde 21. Marts kl 19.00 hos Flemming, Højgårdshaven 35, Harte.
10. Maj kl 19.00 i Hytten Alternativt hos Kirsten på Primulavej 15
16. August kl 19.00 på Floravej
10. Oktober kl 19.00 på Floravej
9. Januar kl. 19.00 på Floravej


